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HEE oraag.

Wil je een webex inschieten met in ieder geval ook [ERE erbij>
Ik heb vanmiddag ruimte tussen 15.15 en 16.00u

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

alleensamen|krijgen we
corona onder controle

van:ITN)SEXED© minvus.ni>
Verzonden: woensdag 11 november 2020 10:51

) < @minvws.nl>

) <BEEES@minvws.nl>;[IEE<BEEEDM© minvws.n)>;
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vragenlijst pilot OBP?

graag zou ik vandaag of morgen nog kort met je willen overleggen.
Voortschrijdend inzicht brengt ons als projectteam op de vraag in hoeverre gedetailleerde informatie echt nodig is.

Heb jij vandaag of morgen nog een kwartiertje tijd voor me om daar even over te sparren?
Groeten

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Posthus 20350 | 2500 F1 | Den Haag

Verzonden: dinsdag 10 november 2020 14:28

) rin o>;IESE

Onderwerp: RE: Vragenlijst pilot OBP?

Hi BEES
Ik deel de zorg van EEVandaar ook mijn vraag in het eerder toegestuurde formulier bij vraag 2.

Ik ben niet zo bezorgd om de AVG-aspecten, omdat we immers niet om namen vragen maar om aantallen. Dat de betrokken

directie de vooraf ingevulde data moet controleren is uiteraard juist, maar dat is denk ik minder werk dan de data zelf te moeten

genereren.

Ik wil zeker meewerken aan het testen binnen OBP; de vraag is daarbij hoeveel tijd heb je om daarna nog aan te passen en uit

te zetten bij de andere directies. Past dat in je planning?
Met vriendelijke groet,

alleen ENGLER GE

corona onder controle
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Verzonden: dinsdag 10 november 2020 14:18

@ minvws.nl>

@minvws.nl>; ) minvws.nl>

Onderwerp: Vragenlijst pilot OBP?

Hallo

We zijn een stap verder met de vragenlijst over de inventarisatie van de Covid werkzaamheden en structuren. is

nu bezig om er een werkbare vorm van te maken.

5.1.2e ook zijn erg bezorgd dat de vragenlijst invullen teveel werk oplevert voor de

directies en dat ze het dus niet (goed) willen/gaan doen. Ze willen graag zoveel mogelijk informatie vooraf ingevuld hebben. We

hebben uitgezocht of dat kan en volgens ons levert dat alleen maar onnauwkeurige informatie op die de directie zelf nog goed
moet controleren en aanvullen, en dus niet (veel) minder werk voor de directies. Daarnaast spelen er nog privacy aspecten; W1Z

heeft ons aangeraden zo min mogelijk zelf gebruik te maken van persoonsgegevens omdat daarmee strijd met de AVG kan

ontstaan.

Ons voorstel is nu, zodra de vragenlijst een werkbare vorm heeft, om de directie OBP als eerste de vragenlijst te laten invullen.

Dan horen we graag van jullie hoeveel werk het is en of de informatie al dan niet door jullie te vinden is, wat de bronnen

daarvoor zijn. Dan kunnen we daarna zo nodig de vragenlijst aanpassen en tips over het invullen aan de andere directies geven.

Zou jij dat willen (laten) doen? En zo ja, wie van de directie kunnen wij daar voor benaderen?

Ik sluit voor de volledigheid de laatste versie van de vragenlijst bij (dus nog niet in de goede vorm).

Met

iisESS

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag


